
  Zápisnica zo zasadnutia  

Obecného zastupiteľstva obce Svederník, 

konaného dňa 11.12.2024 

 
Prítomní poslanci:  Ing. Martina Dianišková, Ing. Peter Zajac, Ing. Roman Ďuračík,                    

Ing. Pavol Králik, Ing. Eva Chrustová, p. Eva Maťková a Ing. Dana Mažgútová PhD. 

 

Prítomní pracovníci obce:    Ing. Elena Šuteková – hlavný kontrolór obce  

                                                 p. Mája Babišová – zamestnanec obce – zapisovateľka 

 

 Prítomní hostia: p. Božena Kocianová -  zamestnanec obce - ekonómka obce, p. Oľga Mintálová 

– zamestnanec obce  a  Mgr. Martina Kršková – riaditeľka materskej školy   

 

Neskorší príchod poslanca:  Ing. Dana Mažgútová PhD., príchod o 17:25 hod. 

 

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce Mgr. Roman Lisický privítal na riadnom zasadnutí OZ obce Svederník všetkých 

prítomných a skonštatoval, že OZ je spôsobilé rokovať a je schopné uznášať sa, nakoľko v čase 

otvorenia zasadnutia OZ boli prítomní  6 poslanci.  

 

a/  starosta obce určil:  

➢ zapisovateľku – p. Máju Babišovú 

➢ overovateľov zápisnice – Ing. Martinu Dianiškovú a p. Evu Maťkovú  

b/  do návrhovej komisie bol zvolený Ing. Peter Zajac 

 

K bodu 2/ Schválenie programu rokovania OZ 

1. Starosta obce predložil poslancom OZ Návrh programu rokovania podľa pozvánky zo dňa 

03.12.2024. Poslanci pristúpili k hlasovaniu a schválili program rokovania ako celok s jedným 

doplňujúcim poslaneckým návrhom a to vsunúť do programu rokovania za bod číslo 7            bod 

číslo 8 Interpelácia poslankyne Ing. Dany Mažgútovej, PhD. a ostatné body posunúť v číslovaní. 

Poslanci OZ schválili najskôr poslanecký doplňujúci návrh a potom schválili program rokovania 

vrátene poslaneckého doplňujúceho návrhu čo bolo jednohlasne schválené a rokovanie sa riadilo 

programom rokovania nasledovne:   

 

 

1.    Otvorenie zasadnutia 

       a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

       b) voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie programu rokovania OZ 

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení v r.2024 

4. Návrh VZN č.1/2024 o poplatku za komunálne odpady a drobné stav. odpady 

5. Návrh VZN č.2/2024 o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na pobyt 

dieťaťa 

6. Návrh Programového rozpočtu obce Svederník na roky 2024-2026 a 

odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

8. Interpelácia poslankyne Ing. Dany Mažgútovej PhD. 

9. Rôzne  

10. Diskusia 

11. Návrh na uznesenie   

12. Záver 

 



 

K bodu 3/  Kontrola plnenia prijatých uznesení v r.2024 

Starosta obce zhrnul v bodoch poslancom OZ kľúčové dianie v obci a priebežné plnenie uznesení o: 

✓ Úspešnom dobudovaní a kolaudácii chodníka pre peších pri ceste III/2092, kde bude ešte potrebné 

nainštalovať osvetlenie chodníka podľa miestnych podmienok  

✓ V súvislosti so zveľaďovaním a nakladaním s majetkom obce bola počas roku 2024 niekoľkokrát  

vypísaná VOS na prenájom nebytových priestorov  v KD v miestnej časti Svederník, kde sa 

podarilo získať dvoch nájomcov na časť nebytových priestorov. Starosta obce  aj poslanci OZ sa 

snažia dlhodobo získať vypísaním VOS nájomcu na prenájom priestorov bývalej reštaurácie,  

zámerom je získať poskytovateľa reštauračných služieb, ktoré sú v obci žiadané no žiaľ 

momentálne o takýto druh poskytovania služieb nemá nikto záujem.  

✓ Žiadosti o dotáciu na stavebné úpravy Obecného domu v miestnej časti Keblov a hoci obec 

neuspela s touto žiadosťou, starosta obce sa bude naďalej usilovať o získanie finančných 

prostriedkov na obnovu  tejto historickej budovy a hlavne o jej zmysluplné využitie  

✓ Bola podaná žiadosť o získanie finančných prostriedkov na projekt  výstavby šatní a hygienického 

zázemia pre užívateľov športového areálu obce Svederník z Fondu na podporu športu v ktorej 

obec neuspela. Následne bola podaná ďalšia žiadosť v novej výzve. Na jej výsledok čakáme. 

Naďalej budeme hľadať možnosti získania finančných prostriedkov na realizáciu tohto projektu 

✓ Podpísanom Memorande o spolupráci medzi s občianskym združením „Rodný dom Vincenta 

a Ferdinanda Hložníka“ a Obcou Svederník. Snahou poslancov obce Svederník je, aby bola obec 

nápomocná pri získavaní grantov na rekonštrukciu a obnovu rodného domu výtvarných umelcov 

Vincenta a Ferdinanda Hložníkovcov. 

✓ Odpredajoch pozemkov v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce Svederník, ktoré boli 

schválené poslancami OZ ako prebytočný majetok obce Svederník 

✓ Rekonštrukcii sociálnych zariadení v materskej škole v miestnej časti Svederník počas letných 

prázdnin 

✓ Vypracovaní pasportu miestnych komunikácií vo vlastníctve obce, ktorý zhotoví spoločnosť T-

Mapy, s.r.o. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie informácie starostu obce Mgr. Romana Lisického o plnení uznesení 

za rok 2024. 

 

 

K bodu 4/  Návrh VZN č.1/2024 o poplatku za komunálne odpady a drobné stav. Odpady 

 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ zaslané vopred ako aj zverejnené na úradnej 

tabuli obce. 

 

Starosta obce Mgr. Roman Lisický pripomenul poslancom OZ, že v roku 2024 prešla obec Svederník 

na vážený množstvový zber komunálneho odpadu okrem chatovej oblasti Marček, kde majitelia 

rekreačných chát v roku 2024 platili za vývoz komunálneho odpadu ešte paušálnu sumu. Počas roku 

2024 bolo v chatovej oblasti Marček vybudované uzavreté stojisko pre zberné nádoby na komunálny 

odpad. Zberné nádoby v uzavretom stojisku budú slúžiť len majiteľom rekreačných chát v tejto 

lokalite. Od roku 2025 bude už  v celej obci Svederník zavedený vážený množstvový zber  

komunálneho odpadu  s cieľom znížiť objem zmesového komunálneho odpadu a spravodlivejšieho 

nastavenia poplatku za komunálne odpady. Už počas roku 2024 kde sa vážil vývoz komunálneho 

odpadu z rodinných domov sa potvrdil správny predpoklad a rozhodnutie obce, keďže množstvo 

vyvezeného komunálneho odpadu kleslo oproti predchádzajúcemu roku zhruba o 1/3. 

 

Návrh VZN č. 1/2024 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady zavádza v celej 

obci Svederník vážený množstvový zber komunálneho odpadu, drobného stavebného odpadu a 

množstvový zber biologicky rozložiteľného odpadu 



 

Obec Svederník bude podľa platného VZN o poplatku za komunálne a drobné stavené odpady 

vyrubovať „Ročný preddavok na poplatok za odvoz komunálneho odpadu“ a „Celkový poplatok za 

vývoz komunálneho odpadu“. 

 

Na podnet poslankyne Ing. Dany Mažgútovej, PhD. bol podaný návrh na pozmeňujúci návrh – 

vypustiť v § 6 ods. 2 písm. b) na konci vety „a pod.“ pre odstránenie nejasností.  

 

Po prerokovaní návrhu  VZN č. 1/ 2024 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

pristúpili poslanci OZ k hlasovaniu a  poslaneckým pozmeňujúcim návrhom schválili  v § 6 ods. 2 

písmeno b,  vypustiť slová na konci vety „a pod. “. 

Následne poslanci OZ schválili VZN č. 1/2024 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady ako celok vrátane jedného pozmeňujúceho poslaneckého  návrhu. 

 

 

 

K bodu 5/  Návrh VZN č.2/2024 o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

                   na pobyt dieťaťa 

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o návrhu VZN č. 2/2024 o výške príspevku na pobyt 

dieťaťa v MŠ.  

Návrh VZN č. 2/2024 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ bol poslancom OZ zaslaný vopred 

ako aj zverejnený na úradnej tabuli obce. Starosta obce podotkol, že zákonom stanovený normatív 

a následne príslušný koeficient  pre výpočet financovania podielu  na žiaka je dlhodobo 

poddimenzovaný, čo môže  mať vážny negatívny vplyv a dopad na rozpočet obce, pokiaľ tieto 

výpadky nebudú sanované rodičmi cez príspevok na čiastočnú úhradu nákladov škôl a školských 

zariadení, tento rozdiel bude musieť znášať obec zo svojho rozpočtu.  

Poslanci po vzájomnej diskusii pristúpili k hlasovaniu a zo 7 prítomných 7 odsúhlasili: 

 

Poslaneckým pozmeňujúcim návrhom v § 2 odstavec 1, výšku mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov za celodenný pobyt dieťaťa v materskej škole upravili navrhovanú sumu 30,00 € na 

sumu 28,00 €, ktorú aj schválili.  

 

Následne poslanci OZ schválili VZN č. 2/2024 o výške mesačného príspevku za pobyt dieťaťa v 

materskej škole a výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej 

jedálni ako celok vrátane jedného  pozmeňujúceho poslaneckého návrhu.  

 

 

 

 

K bodu 6/  Návrh Programového rozpočtu obce Svederník na roky 2024-2026 a 

             odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu 

 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ doručené vopred ako aj zverejnené na úradnej 

tabuli Obce Svederník. 

 

Návrh Programového rozpočtu obce Svederník vypracovala ekonómka obce pani Božena Kocianová. 

 

Na schválenie je predložený návrh Programového rozpočtu obce Svederník na rok 2025 a je 

zostavený ako prebytkový, pričom predpokladá:  

• celkové rozpočtované príjmy vrátane PFO 1 058 092,00 €  

• celkové rozpočtované výdavky vrátane VFO 975 529,62 €  



 

pričom:  

• Bežný rozpočet je zostavený ako prebytkový + 33 313,00 €  

• Kapitálový rozpočet je zostavený ako schodkový - 18 300,00 €  

 

Rozdiel – prebytok bežného a kapitálového rozpočtu je vykázaný vo výške 15.013,- €. 
 

Zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v § 4 ods.5 ,, Rozpočet obce obsahuje aj zámery a ciele, ktoré bude obec 

realizovať z výdavkov rozpočtu obce (ďalej len "program obce").  

Programový rozpočet je systém založený na plánovaní úloh a aktivít subjektov samosprávy v 

nadväznosti na ich priority a alokovanie disponibilných rozpočtovaných zdrojov do programov, s 

dôrazom na výsledky a efektívnosť vynakladania rozpočtových prostriedkov.  

V zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov - § 4 ods. 5 ,, Rozpočet obce obsahuje aj zámery a ciele, ktoré bude 

obec realizovať z výdavkov rozpočtu obce (ďalej len "program obce"), to neplatí ak obecné 

zastupiteľstvo obce s počtom obyvateľov do 2 000 rozhodne o neuplatňovaní programu obce“. 

 

Na základe predloženého dokumentu - Programový rozpočet obce Svederník na roky 2025 - 2027, 

obec sa rozhodla spracovať dokument bez uplatnenia § 4 ods. 5 zákona č. 583/2004 Z. z. a pripravila 

Návrh rozpočtu formou Programového rozpočtu, čo je na vyššej úrovni, ako zákon reguluje túto 

oblasť. 

 

K návrhu Programového rozpočtu na roky 2025-2027 v súlade s § 18f ods. 1 písm. c) zákona 

Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

predložila Odborné stanovisko aj hlavná kontrolórka obce Svederník Ing. Elena Šuteková. 
 

Pri spracovaní odborného stanoviska vychádzala z posúdenia predloženého návrhu z nasledovných 

hľadísk: 1. Zákonnosť predloženého návrhu rozpočtu 

              2. Metodickej správnosti predloženého návrhu rozpočtu 

 
Rozpočet vychádza z predpokladov vývoja rozpočtu verejnej správy na rok 2025 a z vývoja hospodárenia 

obce v roku 2024 a v predchádzajúcich sledovaných obdobiach, pričom na strane príjmov boli zohľadnené 

prognózy MF SR – odhad založený na prognóze MF SR, kde sú použité predbežné predpoklady o 

východiskových štatistických údajov, ako aj o úprave mechanizmu prerozdelenia dane medzi jednotlivými 

samosprávami na rok 2025 pri napĺňaní podielových daní, pričom najväčšou neznámou pre rok 2025 je 

dopady opatrení v rámci Konsolidačného balíčka – zákona č. 278/2024, ktorým sa menia a dopĺňajú 

niektoré zákony, čo môže mať zásadný vplyv a dopad na vývoj a následné plnenia v rámci nielen 

podielových daní ale aj ostatných príjmov obcí. 

 
Najväčšou výzvou a neznámou pre rok 2025 je spustená zmena financovania predprimárneho 

vzdelávania, platná od 01. 01. 2025, pričom nový model financovania materských škôl bude upravovať 

zákon, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 597/20023 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl 

a školských zariadení v znení neskorších predpisov a ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré zákony. 

Transformácia financovania materských škôl vyplýva aj z Plánu obnovy a odolnosti SR, podľa ktorého sa 

očakáva, že reformou bude zavedené normatívne financovanie materských škôl založené na 

štandardizovaných ročných normatívoch, ktoré by mali pokryť skutočné náklady na zamestnancov a 

prevádzkové náklady materských škôl. 

 

Na záver hlavná kontrolórka obce Svederník Ing. Elena Šuteková skonštatovala, že Návrh 

programového rozpočtu obce Svederník na roky 2025-2027 je spracovaný v súlade so všeobecne 

záväznými právnymi predpismi SR na základe uvedených skutočností vyššie odporúča obecnému 



zastupiteľstvu v obci Svederník schváliť Programový rozpočet obce Svederník na rok 2025 a zobrať 

na vedomie návrh viacročného rozpočtu na roky 2026 – 2027. 

 

Poslankyňa Ing. Dana Mažgútová, PhD. uviedla, že sa nemôže k návrhu rozpočtu vyjadriť, lebo 

dokument neobdržala emailom ako aj ostatné dokumenty. Následne bolo preverené čo bolo toho 

príčinou a bolo zistené, že dokumenty boli pani poslankyni zaslané, ale nie na správnu a aktuálnu 

emailovú adresu. Ale bolo uvedené, že dokumenty, ktoré jej neboli doručené boli zverejnené na 

webovom sídle obce a na úradnej tabuli obce, kde bolo možné si ich nájsť a preštudovať, alebo 

prípadne napísať pánovi starostovi upozorňujúci email, že neboli doručené dokumenty na rokovanie 

OZ. V tejto veci si pán starosta aj pracovníci úradu poznačili aktuálny email pani poslankyne. Pani 

poslankyňa uviedla, že preto nemôže za tieto dokumenty hlasovať.  

 

Poslanci OZ schválili Programový rozpočet obce Svederník na rok 2025 a zobrali na vedomie návrh 

viacročného rozpočtu na roky 2026 – 2027. 
    
 

 

K bodu 7/  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ doručené vopred. 

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Elena Šuteková predložila poslancom OZ Návrh plánu kontrolnej 

činnosti na I. polrok 2025, ktorý vypracovala v súlade s príslušnými ustanoveniami zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, ako aj v súlade so zákonom č. 

357/2015 z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov obce, činnosť 

hlavnej kontrolórky vychádza hlavne z analýzy aktuálneho stavu a z toho vyplývajúcich požiadaviek 

pre zameranie kontrolnej činnosti a z analýzy výsledkov hospodárenia obce a organizácií zriadených 

obcou a je zameraná na:  

 

✓  Finančné kontroly s cieľom preveriť povinnosti vyplývajúce zo všeobecne záväzných 

právnych predpisov  

✓ Vykonanie kontrol na základe požiadania obecného zastupiteľstva v súlade s ustanoveniami § 

18f  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Poslanci OZ schválili plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2025 a poverili hlavnú 

kontrolórku obce, aby vykonala kontroly v súlade so schváleným Plánom kontrolnej činnosti na 1. 

polrok 2025   

 

 

K bodu 8/ Interpelácia poslankyne Ing. Dany Mažgútovéj PhD. 

 

Pani poslankyňa Ing. Dana Mažgútová, PhD. zaslala starostovi obce Mgr. Romanovi Lisickému 

písomnú interpeláciu na tému nočného osvetlenia v obci Svederník, v časti Zárieč -Keblov (Lipová 

Alej ) v  súvislosti s vypínaním nočného osvetlenia v obci a obavy o bezpečnosť občanov a ochranu 

ich obydlí, berúc do úvahy aj hospodárnosť a účelnosť vynakladania finančných prostriedkov, žiadala 

o vyriešenie problematiky osvetlenia v tejto miestnej časti v nočných hodinách. 

 

Starosta obce pripomenul poslancom OZ, že na tému nočného osvetlenia rokovali poslanci OZ už 

dvakrát počas roku 2024 a to v apríli, kedy bolo schválené uznesenie číslo 26/2024 a v septembri 

kedy bolo schválené uznesenie číslo 54/2024 v oboch prípadoch poslanci OZ schválili ponechať 

nočné osvetlenie v obci, tak ako bolo nastavené t. j. v  režime vypnutia verejného osvetlenia od 23:30 

hod. do 04:30 hod., kde poslanci OZ brali do úvahy hospodárnosť a účelovosť vynakladaných 

finančných prostriedkov na nočné osvetlenie obce a tiež bezpečnosť občanov. 



 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že na území obce testujeme viacero druhov solárnych 

svietidiel, ktoré by mohli byť perspektívnou alternatívou nočného osvetlenia.  Po otestovaní 

a schválení ich nákupu, tieto svietidlá hodláme postupne nainštalovať vo vopred vytypovaných 

kritických bodoch. Na území obce sú dnes umiestnené aj staršie svietidlá, ktoré majú nízku svietivosť, 

rozpätie ich rozmiestnenia je v niektorých častiach 80 – 100 m. V nových lokalitách (Lipová alej) sú 

podľa aktuálnych noriem svietidlá rozmiestnené v rozpätí 35 – 50 m. Aj z tohto dôvodu je potrebné 

v problematike verejného osvetlenia prihliadať na potreby celej populácie v obci a strpieť aj 

primeranú mieru solidárnosti či porozumenia vo všetkých miestnych častiach.  

 

Poslanci sa dohodli, že v obci zmapujú kritické neosvetlené miesta, a to vo všetkých miestnych 

častiach obce Svederník, ktoré budú slúžiť  pre potenciálne rozšírenie svetelných bodov a spracovanie 

návrhu, kde by bolo technicky možné a potrebné osadiť alternatívne zdroje osvetlenia v podobe 

solárnych lámp, pokiaľ toto riešenie bude technicky možné a realizovateľné s dôrazom na bezpečnosť 

a ochranu zdravia obyvateľov a s ohľadom na hospodárnosť, účelnosť a efektívnosť.  

 

 

 

K bodu 9/ Rôzne  

 

V tomto bode programu starosta obce informoval poslancov OZ o: 

 

➢ Projekte vybudovania kanalizácie. Starosta obce informoval poslancov OZ, že začiatkom roku 

2025 bude podaná žiadosť o stavebné povolenie na projekt kanalizácie. Následne bude 

potrebné, aby spoločnosť SEVAK,a.s. získala z európskych zdrojov dostatok finančných 

prostriedkov a bude môcť začať s realizáciou tohto projektu. 

➢ Výsledku kontroly z Okresného úradu, odbor životného prostredia,   na podnet pána Mariána 

Časnochu, na prešetrenie nevyhovujúceho technického stavu čističky odpadových vôd 

v miestnej časti Lipová Alej. Okresný úrad Žilina, odbor životného prostredia nezistil 

nedostatky, či porušenia predpisov pri prevádzkovaní ČOV.  

➢ Podaní žiadosti o dotáciu na rozšírenie detského ihriska v miestnej časti Svederník 

o workoutové ihrisko, ak obec získa túto dotáciu bude môcť vybudovať aj malé detské ihrisko 

v miestnej časti Keblov, v ktorej  potreba realizácie detského ihriska vyvstala s nárastom 

počtu  novonarodených detí v tejto miestnej časti našej obce. 

➢ Zámere/projekte Žilinského samosprávneho kraja premostiť kanál Váhu lávkou pre cyklistov 

aj peších turistov s možnosťou napojenia  na existujúcu cyklotrasu Kotešová-Hričovská 

priehrada. 

➢ Víziou do budúcna je pokračovanie chodníka pre peších pri ceste III/2092, ktorý dnes končí 

pri budove Hasičskej zbrojnice a terajšieho sídla Obecného úradu vo Svederníku, ktorý bol 

dobudovaný a skolaudovaný počas roku 2024, do miestnej časti Keblov. Pokračovaním 

výstavby chodníka pre peších by sa prepojila miestna časť Keblov s miestnou časťou 

Svederník. Z hľadiska bezpečnosti, by tak obec urobila významný míľnik  smerom k 

bezpečnejšiemu pohybu chodcov  aj cyklistov už tak v zhustenej dopravnej premávke smerom 

na Dlhé Pole.  

➢ Rokovaniach so Slovenským vodohospodárskym podnikom o možnosti prepojenia miestnej 

časti Marček s miestnou časťou Svederník cyklochodníkom po hrádzi Vážskeho kanála.  

➢ Zámere dobudovať chodník pre peších v miestnej časti Svederník od predajne Jednoty 

smerom k domu bratov Hložníkovcov   

 

 

Poslanci OZ  zobrali na vedomie informácie starostu obce Svederník Mgr. Romana Lisického 

 



K bodu 10/ Diskusia 

 

Poslankyňa Ing. Dana Mažgútová, PhD. poslala písomne starostovi obce podnety na prerokovanie : 

 

• aké sú možnosti ohľadom vybudovania kompostoviska 

 

Starosta obce vyzval  poslanca Ing. Pavla Králika,  jedného zo spolumajiteľov spoločnosti  LKV, spol. 

s.r.o., aby informoval prítomných poslancov o aktuálnej situácií s hospodárením na 

poľnohospodárskej pôde na území obce a stavom nehnuteľností v areáli hospodárskeho dvora. Obec 

Svederník v minulosti prejavila záujem o kúpu časti pozemku od spoločnosti LKV, spol. s.r.o. ktorá 

súvisí so zámerom obce zriadiť na odkúpenom pozemku kompostovisko. Spoločnosť  LKV, spol. 

s.r.o. prejavila vôľu odpredať časť pozemkov aj s prístupovou cestou, kde sa nachádza hnojová jama, 

kde by bolo vybudovanie kompostoviska ideálne s poukazom na jeho vhodné umiestnenie. Ing. Pavol 

Králik informoval, že zatiaľ odpredaj nie je možný, nakoľko má uzavretú päťročnú zmluvu na 

produkciu kukurice do bioplynovej stanice. V predmetnej hnojovej jame je aktuálne naskladnená 

kukurica. Iné vhodné pozemky, ktoré by vyhovovali podmienkam a požiadavkám na vybudovanie 

kompostoviska v obci Svederník neevidujeme.  

 

 

• osadenie bankomatu 

 

K otázke osadenia bankomatu v obci sa vyjadril starosta Mgr. Roman Lisický, že momentálne banky 

rušia bankomaty vo väčších obciach ako je tá naša, lebo je to pre nich nerentabilné. Platby sa presunuli 

do virtuálneho bezhotovostného prostredia. V obci je možnosť platiť kartou  v predajni potravín 

Jednota a takiež na obecnom úrade, kde je zriadený terminál na bezhotovostné platby. 

 

 

• umiestnenie mobilného WC v areáli ihriska v miestnej časti Svederník 

 

K osadeniu WC starosta obce  skonštatoval, že pri väčších akciách organizovaných obcou býva toto 

WC osadené. Pri dlhodobom osadení by bol pre WC nutný servis a hygienická údržba. 

Z hygienického hľadiska je to dosť limitované, nakoľko v areáli ihriska sa v súčasnosti nenachádza 

žiadny zdroj vody. Je to taktiež otázka účelovosti, nakoľko sa obec dlhodobo pokúša získať finančné 

prostriedky na výstavbu hygienického zázemia športového areálu. V projekt výstavby šatní 

športového areálu zahŕňa toalety. 

 

 

 

• vybudovanie altánku pri detskom ihrisku 

 

K vybudovaniu prístrešku Mgr. Roman Lisický potvrdil, že v jarnom období obec pri detskom ihrisku 

osadí konštrukciu, ktorá bude prekrytá plachtou a tá bude počas letných mesiacov poskytovať 

potrebný tieň a ochranu pred slnečným žiarením. 

 

 

 

Na záver diskusie sa pán starosta Mgr. Roman Lisický poďakoval poslancom OZ, hlavnej kontrolórke 

obce Ing. Elene Šutekovej, zamestnancom obce, tiež riaditeľke MŠ, učiteľkám a pracovníkom 

materskej školy vo Svederníku, ktorí sa podieľali na chode obce Svederník.  Všetci prispeli svojou 

prácou k lepšiemu životu a spokojnosti občanov žijúcich na území obce Svederník. Do nového roku 

2025 im poprial veľa zdravia  a síl na zdolávanie nových pracovných úloh a výziev, ktoré bude 

potrebné v novom roku, roku konsolidačných opatrení vlády vykonať a popasovať sa s nimi.  



 

 

 

Aj poslanec Ing. Peter Zajac poďakoval v mene všetkých poslancov OZ za dobre vykonanú prácu 

starostovi obce Mgr. Romanovi Lisickému, hlavnej kontrolórke Ing. Elene Šutekovej ako aj všetkým 

zamestnancom obecného úradu  a materskej školy a do nového roku 2025 im zaprial pevné zdravie 

a veľa úspechov v osobnom aj pracovnom živote. 

  

 

  

K bodu 11/ Návrh na uznesenie  

 

Člen návrhovej komisie Ing. Peter Zajac prečítal všetky návrhy uznesení, ktoré boli prijaté na  

zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

K bodu 12/ Záver 

 

Nakoľko bol vyčerpaný posledný bod programu zasadnutia OZ, starosta obce Mgr. Roman Lisický 

poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

Vo Svederníku dňa 11.12.2024 

 

 

 

Zapísala: Mája Babišová                                                    ........................................................... 

 

 

 

 

 

Zápisnicu overili: 

 

 

p. Eva Maťková                                                                 ............................................................ 

  

                                                                   
 

Ing. Martina Dianišková                                                      ............................................................ 

 

 

 

 


